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Številka: 013-2-2/2024-1 

Datum: 8. 3. 2024 

Z A  P  I  S  N  I  K    

2. seje Sveta staršev Osnovne šole Hudinja, 

ki je bila v četrtek, 7. 3. 2024, ob 16.30 v učilnici fizike 

 

Prisotni: Žaklina Volavšek, Marina Podergajs, Eva Komplet, Mojca Bračun, Jernej Fister, Matevž 

Stevanović, Martina Strniša, Ana Klincov, Maša Lipovec Voglar, Jasna Žlender, Tina Toman Bogataj, Urška 

Kurmanšek, Tadeja Gržina, Metka Skale, Tanja Stopinšek, Anamarija Lah Šuster, Ksenja Krajnc, Nives 

Svet, Kaja Dosedla in Petra Grajžl. 

Odsotni: Tea Bevc Holobar, Irena Novak in Martina Bračič, kar je razvidno iz liste prisotnosti v arhivu 

Osnovne šole Hudinja. 

Predsednica Sveta staršev, gospa Tina Toman Bogataj, je pozdravila vse prisotne in preverila prisotnost.  

Po ugotovitvi sklepčnosti je predlagala naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika prejšnje seje 

2. Poročilo ravnatelja o učnih in vzgojnih rezultatih dela v 1. polletju 

3. Poročila z roditeljskih sestankov ter pobude, vprašanja in predlogi staršev 

4. Aktualne informacije in razno 

 

Na podani dnevni red nihče ni imel pripomb, zato je bil z dvigom rok soglasno sprejet.  

 

K 1. točki: 

Predsednica je predlagala potrditev zapisnika prejšnje seje z dne 26. 9. 2023, ki je bil objavljen na spletni 

strani šole in na glasovanje dala naslednji sklep: 

S K L E P št. 1:  Svet staršev Osnovne šole Hudinja potrjuje zapisnik seje Sveta staršev z dne 26. 9. 2023 

v predloženi obliki.   

Sklep je bil z dvigom rok soglasno sprejet. 

 

K 2. točki: 

Gospa Toman Bogataj je besedo predala gospodu ravnatelju, ki je predstavil poročilo o učnih in vzgojnih 

rezultatih dela v prvem polletju šolskega leta 2023/24. Povedal je, da smo ob zaključku 1. polletja 

temeljito analizirali vzgojne in učne rezultate, učenci pa so dobili pisna obvestila o doseženem uspehu. 
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Staršem je pokazal statistične rezultate v prvi, drugi in tretji triadi, kjer so v tabelah prikazani podatki po 

razredih, številu učencev, ki imajo učne in vzgojne težave, učencih z negativnim uspehom, učencih, ki 

potrebujejo dodatno strokovno pomoč in številu učencev tujcev. Po analizi razredov je bilo ugotovljeno, 

da je na šoli 43 od skupno 506 učencev, ki ne bi napredovali, kar je relativno majhna številka. Ravnatelj 

meni, da to ni zaskrbljujoč podatek, saj se, če otrok ne dosega določenega znanja oziroma minimalnih 

učnih standardov, otroka in starše ob polletju opozori, da se je potrebno bolj potruditi in popraviti 

ocene. Na šoli se zagovarja pristop, da je negativno ocenjenih učencev čim manj, otrokom pa se pomaga 

z dodatnim delom, dodatno učno pomočjo, dopolnilnim poukom itd. Omenil je tudi govorilne ure z 

učitelji, kamor se povabi starše otrok, ki niso bili učno uspešni, da se naredi načrt, da bi bil na koncu leta 

rezultat drugačen.  

Ravnatelj je pohvalil najuspešnejše učence, ki so izstopali na učnem področju ter izpostavil 10 učno 

najboljših. Povedal je, da vsakega simbolično nagradi, učenci pa so tudi javno pohvaljeni. Na vzgojnem 

področju ravnatelj zagovarja red in disciplino, kajti otroci že sami povedo, da jim pri pouku ni všeč, če je 

v razredu nered, saj pouku ne morejo slediti in temu na šoli posvečamo veliko pozornosti. Nadalje je 

predstavil rezultate Šole lepega vedenja, kjer se prve tri razrede, ki se pri pouku potrudijo (pridnost, 

poslušnost, red, pospravljenost učilnice) nagradi s prostim dnevom, kar je za učence pozitivna 

motivacija. Na vzgojnem področju je omenil, da je vzgoja zelo zahtevno opravilo, otroci pa so v šoli 

približno 5 ur dnevno in ta čas je namenjen predvsem učenju. Otroke se pri pouku uči, čas za vzgojo pa 

je zelo omejen (odmori, izleti, športni dnevi), glavno vlogo pa imajo seveda starši. V šoli so velik problem 

tudi mobilni telefoni, ki so uradno prepovedani, prav tako pametne ure, ki med razlago s piski motijo uro 

in posledično pozornost otrok. Pri vzgojnih ukrepih se na šoli za lažje kršitve izda vzgojno opozorilo, za 

težje pa vzgojni opomin. Pomemben del vzgojnega delovanja so razgovori z učitelji in šolsko svetovalno 

službo. V prvem polletju je bilo tako izrečenih 27 vzgojnih opozoril in nobenega vzgojnega opomina.  

Ravnatelj je povedal, da tudi v tem šolskem letu dosegamo odlične rezultate v tekmovanjih iz znanja –  

Bober (srebrno priznanje), razvedrilna matematika (srebrno priznanje) in tekmovanje iz astronomije (dve 

zlati in štiri srebrna priznanja). Verjame, da bo takšnih uspehov v nadaljevanju šolskega leta še več.   

Omenil je tudi inšpekcijski nadzor Inšpektorata RS za šolstvo na temo preverjanje in ocenjevanje znanja, 

kjer so naključno izbrali nakatere osnovne šole, na katerih so opravljali inšpekcijski nadzor. Potekal je 

razgovor z učitelji, učenci in ravnateljem in ugotovljenih ni bilo nobenih večjih nepravilnosti. Ravnatelj je 

zelo vesel, da je bila inšpektorica s stanjem zelo zadovoljna, veliko stvari pa je bilo izrecno pohvaljenih. 

Področje preverjanja in ocenjevanja znanja je na šoli dobro urejeno. Po pogovoru ravnatelja z učenci se 

učencem zdi, da je v šolskem letu preveč kontrolnih nalog. Če imajo otroci več kontrolnih nalog, se otroci 

lažje pripravijo, imajo manj snovi, so pa večkrat pod stresom. V kolikor bi bilo kontrolnih nalog manj, bi 

bile te bolj obsežne in za učence zahtevnejše.  

Ravnatelj je omenil še vpis v prvi razred, kamor je že vpisanih 52 učencev, ki bodo razdeljeni v dva 

razreda, kar je glede na trenutno upadanje rojstev v Sloveniji razmeroma velika številka, saj imajo 

nekatere šole že težave z manjšim vpisom otrok. Omenil je še šolski parlament, kjer so predstavniki 

razredov na sestanku z njim predstavili po pet pohval in pet pripomb, ki so bile najpogostejše v njihovem 

razredu. Pohvalil je učence, da stvari povedo in jih tudi dobro utemeljijo.  

V nadaljevanju je predstavil še nekaj drugih dejavnosti, npr. šolske prireditve. Pokazal je fotografije 

božično-novoletnega sejma in se zahvalil vsem staršem za odziv, ter otrokom, da so se potrudili pri 

izdelkih, ki so jih starši tudi kupili. Zbrali smo približno 3000 €, kar je zelo veliko, denar pa bo v celoti 

namenjen za zaključni izlet učencev. Pokazal je šolsko razglednico, ki jo je narisala učenka šole, ter 
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predstavil prireditev Glasbeni idol Hudinje, kjer so letos zmagali trije fantje, na prireditvi pa je nastopal 

tudi znan glasbeni gost.  V nadaljevanju je predstavil še prireditev Najboljši deklamator ob slovenskem 

kulturnem prazniku, kjer se morajo učenci naučiti pesem na pamet in jo deklamirati pred celo 

telovadnico. Javno je pohvalil Varjo Koprivc, ki je s svojo deklamacijo Povodnega moža navdušila 

navzoče. Ravnatelj je pohvalo namenil tudi ostalim učencem, ki so se opogumili in potrudili. Sledile so 

fotografije pusta s pohvalo učiteljem, ki so se maskirali in potrudili, saj to otrokom ogromno pomeni. 

Omenil je tudi dneve posebnega pomena (valentinovo), likovne razstave (umetnik meseca), zimski 

športni dan (za katerega je zelo vesel, da nam ga je uspelo izpeljati), radijsko oddajo, šolsko glasilo itd. 

Poudaril je, da vse dejavnosti na šoli potekajo v skladu z Letnim delovnim načrtom.  

 
K 3. točki:  
Ravnatelj je povedal, da so roditeljski sestanki potekali od 19. do 22. 2. 2024, udeležba pa je bila 
povprečna (58 %). Pokazal je tabelo, kjer so bili prikazani podatki za vsak posamezni razred in nato po 
razredih predstavil pohvale, pripombe in vprašanja.  
V 2. a razredu je bil pohvaljen pouk angleščine, ki ga uči gospa Maja Kmecl. 
V 5. a starše zanima, ali se bodo ekskurzije na Dunaj udeležili tudi učenci 5. razreda. Ravnatelj je 
povedal, da bodo lahko vsi učenci, ki so si za izbirni predmet izbrali nemščino, šli na izlet na Dunaj, 
seveda če bodo želeli. Otroci se na ta način srečajo z jezikom, ki se ga učijo, in vidijo znamenitosti in 
kulturo te države. Izleta na nemško oziroma angleško govoreče območje se izmenjujeta na vsaki dve leti.  
Starše 5. b in učence zanima, kdaj bo končana obnova igrišča. Tudi ravnatelj ni zadovoljen, da obnova 
toliko časa traja, je pa investitorja presenetila zima, zato so se dela prestavila na spomladanski termin.  V 
okviru prenove bo narejena nova asfaltna prevleka na igrišču, nove mreže, prenovila se bo atletska steza 
in tribune. Ravnatelj je povedal, da je vesel, da igrišče tudi med vikendom uporabljajo rekreativci in 
družine, saj je to tudi namen igrišča.  
V 5. c je bila pohvala starša, da so šola in učenci zelo pomagali bolni učenki (podpora, zapiski, snov).  
Bila je tudi pobuda starša, da se lahko en razred, ki ima dovolj glasov, udeleži skokov v Planici. Gre za 
spletno akcijo zbiranja glasov in šola z največ glasovi bo dobila zastonj ogled smučarskih skokov. Šola je 
pobudo poslala staršem in prosi starše za pomoč pri glasovanju. 
V  6. a so starši izrazili skrb glede medsebojnih odnosov v razredu. Šola se zaveda tega problema in 
razredničarka bo načrtno delala na teh odnosih, kar pa sigurno ne gre čez noč, svojo vlogo pa bodo 
morali odigrati tudi starši.   
V 6. b naj ne bi delovala povezava za odjavo kosil, kar je bilo preverjeno in deluje. Lahko se odjavi samo 
malica ali kosilo tisti dan, ko ga učenec ne bo jedel. V primeru nedelovanja pa naj se pokliče na šolo, kjer 
se bo ugotovilo, kje je razlog nedelovanja.  
7. a: Vprašanje glede razporeditve po sobah v šoli v naravi. Na šoli se da učencem možnost, da se sami 
dogovorijo, s kom bi bili v sobi, v kolikor pa to ne gre, pri razporeditvi pomagajo razredniki, zato zaradi 
tega ne bo težav.  
7. b: Avtobusne prevoze z Lahovne ureja Mestna občina Celje. Ker z Lahovne ni urejenega šolskega 
prevoza, občina staršem povrne stroške prevoza, starši pa otroke sami pripeljejo v šolo. Predstavnica je 
izpostavila, da gredo nekateri starši prej v službo in pripeljejo otroke zelo zgodaj. Ravnatelj je MOC, ki te 
zadeve ureja, na ta problem opozoril, vendar ni v njegovi moči, saj občina v primeru manjšega števila 
otrok rešuje težavo s prevozom na način, da plača stroške.  
 
Ravnatelj je vesel, da je bilo pripomb in vprašanj zelo malo, na roditeljskih sestankih pa je bilo izrečenih 
tudi veliko pohval na račun dela šole in posameznih učiteljev.   
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K 4. točki: 

Ker vprašanj ni bilo, je ravnatelj prešel na zadnjo točko dnevnega reda, in sicer aktualne informacije in 
razno. Seznanil je prisotne, da se bo septembra iztekel 4-letni mandat Svetu zavoda, ki ima 11 članov (3 
predstavnike občine, 3 starše in 5 predstavnikov delavcev šole). Na zadnji seji Sveta zavoda je bil 
posredovan dopis za občino, ki bo imenovala predstavnike. Svet staršev bo imel volitve meseca maja (na 
zadnji seji), kolektiv pa predvidoma v mesecu juniju.  
 
V nadaljevanju je ravnatelj predstavil nekaj dogodkov, ki sledijo v mesecu marcu. Staršem smo poslali 

prošnjo za sobotno urejanje okolice (16. 3. 2024). Imamo zelo velik šolski park, ki ga je potrebno 

pograbiti in očistiti, saj bo to lažje za vzdrževanje.  Ravnatelj je vesel, da se je prijavilo kar nekaj učiteljev, 

staršev in učencev in pozval ostale starše, naj se pridružijo.  

Šola bo marca gostila tudi mlade raziskovalce, približuje se zbiralna akcija papirja, starši od 1. do 5. 

razreda bodo povabljeni na kulturno prireditev Pomlad na Hudinji, v soboto, 6. aprila 2024, pa bomo 

nadomeščali petek, 9. februar 2024, in sicer s pohodom na Šmartinsko jezero.  

 

Ravnatelj je na koncu pozval starše, da ga v primeru pobud ali vprašanj lahko kadarkoli pokličejo, 

vprašajo ali pridejo na razgovor. Roditeljski sestanki so planirani v maju, takrat pa bo izvedena tudi 

zadnja seja Sveta staršev. 

 

Predsednica Sveta staršev je pohvalila gospoda ravnatelja za izčrpno poročilo ter za vse dogodke, ki se 

izpeljejo na šoli, saj otroci niso samo vpeti, ampak so tudi željni teh dogodkov in se jih radi udeležujejo. 

Povedala je, da z veseljem gleda angažiranost otrok in njihove nasmehe na obrazu, osebna pohvala pa je 

sledila tudi učiteljem za angažiranost in čas, ki ga vložijo pri delu z otroki.  

Staršem se je zahvalila za prisotnost, jih povabila na naslednjo sejo dne 30. 5. 2024 in sejo zaključila ob 

17.31. 

 

Zapisala:                                                                         Predsednica Sveta staršev: 

Petra Vrečko                                                                                                      Tina Toman Bogataj 


